

Balance Transfer Terms & Conditions

- Only NBQ Active Credit Cardholders with no overdue payments can apply for the Balance Transfer.
- The requested amount of the Balance Transfer should be within the available limit of NBQ Credit Card.
- The minimum amount of the Balance Transfer is $\text{AED } 5,000/-$.
- The maximum amount of the Balance Transfer is the extent of the available Credit Card Limit.
- Cancellation / early settlement / pre-closure fee of 1% of the remaining principal balance +5% VAT will apply.
- If the minimum payment is not made before the due date, the Balance Transfer will be automatically cancelled by the system and the entire Balance Transfer amount become due immediately.
- Standard Turnaround Time (TAT) is 2 working days from the date of request.

الشروط والأحكام الخاصة بتحويل الرصيد

- يجوز لحاملي بطاقات بنك أم القيوين الوطني الائتمانية النشطة الذين ليس لديهم أية دفعات متأخرة السداد فقط التقدم بطلب للحصول على تحويل الرصيد.
- يجب أن يكون مبلغ تحويل الرصيد المطلوب ضمن الحد المُتاح لبطاقة بنك أم القيوين الوطني الائتمانية.
- الحد الأدنى لمبلغ تحويل الرصيد هو $\text{AED } 5,000$.
- يُحدد الحد الأقصى لمبلغ تحويل الرصيد ضمن الحد الأقصى المتاح للبطاقة الائتمانية.
- يتم تطبيق رسوم إلغاء/تسوية مبكرة/إغلاق مبكر بنسبة 1% من المبلغ المتبقي لمبلغ أصل تحويل الرصيد +5% ضريبة القيمة المضافة.
- في حال عدم سداد مبلغ الحد الأدنى لدفعة السداد قبل تاريخ الاستحقاق، يتم إلغاء تحويل الرصيد تلقائياً من قبل النظام، ويصبح مبلغ تحويل الرصيد مُستحق السداد بالكامل على الفور.
- المدة القياسية لإنجاز معاملة تحويل الرصيد هي 2 يومي عمل من تاريخ تقديم الطلب.

بنك أم القيوين الوطني ش.م.ع. هو بنك مرخص من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
ص.ب 800، أم القيوين، الإمارات العربية المتحدة

National Bank of Umm Al Qaiwain P.S.C., is Licensed by Central Bank of the UAE
P.O Box No: 800, Umm Al Qaiwain, United Arab Emirates